
Styremøte 24/2-15 
 
Tilstede: Jochen Nils Schilling, Petter Uthberg, Svein Åge Mjøsund, og Marianne Kendel. 
 
Sak 11/15  Godkjenning av møteagenda 

Møteagendaen ble godkjent. 
 
Sak 12/15 Godkjenning av forrige møteprotokoll 

Forrige møteprotokoll ble godkjent. 
 
Sak 13/15 Portner har sagt opp sin stilling. 
 
Sak 14/15 Maling av trappoppganger: 
  Styret holder tilbake penger på bakgrunn av dårlig utført arbeid, og jobber  
  videre med leverandør. 
 
Sak 15/15 Tilbud om installering av fibernett. 

Vi har mottatt tilbud om installering av fibernett i gården. Dette kan være en 
gunstig avtale, og vi undersøker dette nøyere. 

 
Sak 16/15 Kostnad på serviceavtale brannanlegg: 

Spørsmål fra beboer ang kostnad på serviceavtale for brannanlegg i oppganger  
  hvor det nylig har vært utbygging. 
  Styret ber om at spørsmålet presenteres for sameiere på årsmøtet. 
 
Sak 17/15 Naboklager på dyrehold. 

Vi har mottatt mange klager fra beboere ang dyrehold i bakgården. Beboer vil 
få skriftlig advarsel. 

 
Sak 18/15 Hønsenetting i snøfangere på taket. 
  Styret vurderer dette, og avtaler befaring med leverandør. 
 
Sak 19/5  Søknad om utbygging Åsengata 7B 
  Styret godkjenner søknad om loftsutbygging. 
 
20/5  Renteendring på lån: 

Det er forhandlet frem en lavere rente på Sameiets lån. Dette gjør at vi sparer 
ca 60.000 i året. 

 
 

 
 


